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CONSILIUL JUDEȚEAN DÂMBOVIȚA 

 

PROCES VERBAL 

al ședinței ordinare  a Consiliului Județean Dâmbovița,  

din data de 25 iunie 2024, ora 14:00 

 

             Lucrările ședinței sunt deschise și conduse de domnul Corneliu Ștefan – președintele 

Consiliului Județean Dâmbovița.  

            Convocarea consilierilor județeni la această ședință s-a făcut prin Dispoziția președintelui 

nr.234/19.06.2024 și telefonic. 

           Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Doamnelor şi domnilor colegi, vă propun să începem. 

Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenți un număr de 28 din cei 33 

consilieri județeni + președintele Consiliului Județean Dâmbovița, astfel prezența fiind de 29.        

 Vă informez că  la ședință participă din partea Instituției Prefectului, dl Tănase Marian.  

         Înainte de a intra în ordinea de zi, supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței anterioare 

(13.06.2024) a Consiliului Județean Dâmbovița. 

  Dacă sunt observații la procesul-verbal?                   

      Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal.       

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

  În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

           Vă informez că am retras pct.14 de pe ordinea de zi și suplimentat ordinea de zi cu 2 

proiecte de hotărâri (pct. 28 si pct. 29), care au fost prezentate în comisiile de specialitate. 

Supun aprobării ordinea de zi cu cele sus-menționată. 

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

   În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 

 

TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al județului, pe anul 2024. 

Dau cuvântul doamnei Igescu Carmen pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             28  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

       Nu a participat la acest vot doamna vicepreședinte Luciana Cristea. 
        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Bibliotecii Județene „Ion Heliade Rădulescu” 

Dâmbovița. 

Dau cuvântul doamnei Erich Agnes pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Complexului Național Muzeal ”Curtea 

Domnească” Târgoviște. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Cătălina pentru prezentare.  



 2 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului 

de organizare şi funcţionare ale Centrului Județean de Cultură Dâmbovița. 

Dau cuvântul domnului Georgescu Flroian Dan pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului 

de organizare şi funcţionare ale Spitalului Județean de Urgență Târgoviște. 

Dau cuvântul doamnei Marin Silviana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului 

de organizare şi funcţionare ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Dâmbovița. 

Dau cuvântul domnului secretar general al județului pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

7. Proiect de hotărâre privind exceptarea Direcției Publice Comunitare de Evidență a 

Persoanelor Dâmbovița de la aplicarea art. XXIX, alin.(1) din Legea nr. 296/2023 privind 

unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe 

termen lung, cu modificările și completările ulterioare. 

Dau cuvântul domnului Mihai Daniel pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

8. Proiect de hotărâre privind exceptarea Serviciului Public Județean Salvamont-Salvaspeo 

Dâmbovița de la aplicarea art. XXIX alin.(1) din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri 

fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Dau cuvântul domnului secretar general pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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9. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a cheltuielilor de 

cofinanțare pentru obiectivul de investiții „Construire teren de fotbal și amenajări exterioare” 

în comuna Dărmănești, județul Dâmbovița, finanțat prin Programul Județean de Dezvoltare 

Locală. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

10. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a cheltuielilor 

de cofinanțare pentru obiectivul de investiții „Realizare șanț betonat, trotuare și podețe cu 

intrare la fiecare proprietate pe DC 64 în satul Speriețeni, comuna Gura Șuții, județul 

Dâmbovița”, finanțat prin Programul Județean de Dezvoltare Locală. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             28  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

       Nu a participat la acest vot domnul consilier Dinu Marian. 

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

11. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a cheltuielilor 

de cofinanțare pentru obiectivul de investiții „Asfaltare străzi în satele Gura Șuții și 

Speriețeni, comuna Gura Șuții, județul Dâmbovița”, finanțat prin Programul Județean de 

Dezvoltare Locală. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             28  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

       Nu a participat la acest vot domnul consilier Dinu Marian. 

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

12. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor  tehnico-economici și a cheltuielilor 

de cofinanțare ca urmare a finalizării investiției „Modernizare și consolidare străzi în satele 

Răzvad și Gorgota” finanțată prin Programul Județean de Dezvoltare Locală. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

13. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a cheltuielilor 

de cofinanțare ca urmare a finalizării investiției „Modernizare străzi și betonare șanțuri în 

comuna Valea Lungă, județul Dâmbovița” finanțată prin Programul Județean de Dezvoltare 

Locală. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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RETRAS 14. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița  

nr. 133/10.03.2023 privind aprobarea parteneriatului dintre județul Dâmbovița prin Consiliul Județean 

Dâmbovița cu UAT-uri din județ, prin consiliile locale ale acestora și Biblioteca “Ion Heliade Rădulescu” 

Dâmboviţa pentru implementarea proiectului “Hub-uri de dezvoltare a competențelor digitale la biblioteci”, în 

vederea depunerii cererii de finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, INVESTIȚIA I17. 

Scheme de finanțare pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a competențelor digitale , 

Operațiunea D. Competențe digitale, Capital Uman și utilizarea Internetului, Componenta 7 – Transformarea 

digitală. 

 

15. Proiect de hotărâre pentru actualizarea Hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița                                  

nr. 296/27.05.2024 privind aprobarea, la terminarea lucrărilor, a indicatorilor tehnico-

economici actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

„Reabilitare DJ 712A Runcu-Râul Alb” aprobat pentru finanțare prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumelor reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

16. Proiect de hotărâre privind actualizarea, la terminarea lucrărilor, a indicatorilor tehnico-

economici, a devizului general şi a cheltuielilor de cofinanţare pentru obiectivul de investiții 

„Pod pe DJ 711E km 3+680, peste râul Ialomița, la Ibrianu” finanţat din Programul Naţional 

de Dezvoltare Locală, aprobat prin O.U.G. nr. 28/2013. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

17. Proiect de hotărâre pentru actualizarea Hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița                         

nr. 297/27.05.2024 privind aprobarea proiectului tehnic, a indicatorilor tehnico-economici și a 

devizului general pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare DJ 724 Malu cu 

Flori-Pucheni” aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny”, precum și a sumelor reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 

local pentru realizarea obiectivului. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

18. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

de investiții ,,Modernizare drumuri locale în comuna Raciu, județul Dâmbovița” derulat în 

asociere de județul Dâmbovița, prin Consiliul Județean Dâmbovița, cu unitatea administrativ-

teritorială Comuna Raciu, prin Consiliul Local al Comunei Raciu. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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19. Proiect de privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Asflatare drumuri locale în comuna Ocnița, județul Dâmbovița” derulat în asociere de 

judeţul Dâmboviţa, prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa, cu unitatea administrativ-teritorială 

comuna Ocnița, prin Consiliul Local al comunei Ocnița. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 

infrastructură rutieră „Pod peste Valea Prodilei pe DJ 702L la Scheiu de Sus, comuna 

Ludești”. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici estimați ai 

obiectivului de infrastructură rutieră „Servicii/lucrări de întreținere și reparații pe DC 148 

Zănoaga-Contur Lac Bolboci mal stâng - Padina – etapa a II-a” derulat în asociere de către 

Județul Dâmbovița, prin Consiliul Județean Dâmbovița și unitatea administrativ teritorială 

Comuna Moroeni, prin  Consiliul Local Moroeni. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilității contractelor de servicii 

publice pentru transportul de persoane prin curse regulate la nivel județean, a Licențelor de 

traseu și Caietelor de sarcini pentru perioada 1.07.2024 – 30.06.2025. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

23. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al județului Dâmbovița. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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24. Proiect de hotărâre pentru aprobarea monografiei economico-militare a judeţului 

Dâmboviţa. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

25. Proiect de hotărâre privind încetarea asocierii Judeţului Dâmbovița prin Consiliul 

Județean Dâmbovița cu orașul Răcari prin Consiliul Local Răcari în vederea susținerii 

cheltuielilor de personal ale Centrului de asistență medico-socială Răcari.  

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Da, 

domnul consilier! Vă rog! 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Având în vedere că motivarea mi se pare foarte subțire 

și de complezență, vă pun câteva întrebări: Cum au fost din atâtea centre de asistență socială, 

prin asociere, cum au fost alese 2 centre? Să vorbim de amândouă, următoarea vi fi și Bucșani, și 

unde se vor aloca banii pe proiecte de infrastructură dar concret, care proiect de infrastructură se 

va face? Se vor duce banii unde sunt necesari în trimestrul II, conform celor scris în raport? Eu 

cred că ceea ce se întâmplă va duce la închiderea acestor centre, cu toate că sunt pentru persoane 

din județul Dâmbovița, nu din localitățile respective, deoarece consiliile locale după câte am 

discutat, nu au în buget banii necesari pentru alocare către aceste centre.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – În primul rând acele centre, așa cum ați specificat și 

dumneavoastră sunt ale acelor Consilii Locale. Doar susținem financiar cheltuieli de personal. Să 

vă răspund direct la întrebarea dumneavoastră vă aduc aminte că împreună am votat proiecte 

majore pentru județul Dâmbovița, numai anul acesta avem peste 34 milioane lei cofinanțare la 

drumul Malu cu Flori – Pucheni, 25 milioane de lei la stadion , peste 18 milioane lei la drumul 

județean DJ 712 și vă mai pot da nenumărate exemple. Sunt lucruri concrete, sunt valori mai 

mici, dar ținând cont de bugetul pe care îl avem, pentru că și la noi bugetul este fix, eu cred că 

trebuie în perioada următoare să regândim aceste centre și ținând cont și de celelalte, unde mai 

avem la Uliești, la Niculești, mai sunt încă 3 centre în județul Dâmbovița și vom face o regândire 

la nivel de județ. O să vin până la sfârșitul anului cu o propunere în fața Consiliului Județean 

pentru a prelua aceste centre și intrăm într-un parteneriat invers decât acesta de astăzi, cu aceste 

consilii locale și o să urmeze în ședințele următoare și Uliești, și Niculești, vorbim de toate 

centrele, facem o reorganizare pe asistență socială în tot județul. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Nu se putea face de acum ceva în loc să le închidem? 

Sunt persoane din județul Dâmbovița, nu Răcari. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dar nu închidem nimic, domnul consilier! Și 

această dezbatere pe care dumneavoastră ați inițiat-o, și bineînțeles toate comentariile care sunt 

astăzi în spațiul public, noi nu închidem nimic, noi nu suntem proprietari pe aceste centre, 

Consiliul Județean nu are nici măcar 1% proprietate pe aceste centre.  

            Domnul consilier Drugă Mihail – Finanțați personalul? 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Noi nu finanțăm persoanele din aceste centre. Noi 

nu finanțăm nici hrană pentru aceste persoane, nici utilități. Consiliile locale când și-au dorit 

aceste centre, acum să-și regândească bugetul să-și plătească personalul, pentru că aceste 

persoane sunt din aceste localități, nu cred că sunt oameni de la Moreni care lucrează la Răcari. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Este vorba de persoanele asistate. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Noi vorbim de cheltuieli de personal, noi nu 

finanțăm persoanele care lucrează în aceste centre, doar de cheltuieli de personal. Doar salariații. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Cum au fost alese aceste 2 centre? E vorba de persoane 

din tot județul. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Am spus că în perioada următoare o să urmeze o 

evaluare pe toate centrele. Astăzi am început cu 2, săptămâna viitoare va urma o evaluare și 

pentru celelalte centre. Eu zic că trebuie să finanțăm sau să facem la nivelul Consiliului Județean 

mai multe centre de acest gen. Prin direcția noastră care o avem în subordinea Consiliului 
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Județean o să facem o gândire la nivelul județului.  Avem buget până în octombrie, finanțat pe 

cheltuieli de personal de Consiliul Județean. Din bugetul nostru au cheltuielile asigurate până în 

octombrie. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Când va avea loc închiderea asocierii? 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Nu închidem nimic, noi avem cheltuielile asigurate 

prin hotărârea de consiliu prin care am aprobat bugetul, până în luna octombrie, pentru ambele 

centre. Au timp să-și facă o reorganizare până atunci, suntem în iunie. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Aceste proiecte de buget pe consiliu județean, aveți 

buget cu închiderea pe 1 august, așteptăm și colaboratori noi sperăm. Noi vom vota împotriva 

aceste proiect de hotărâre. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Ok. Nu este nicio problemă. Alte observații? Vă 

rog. 

            Domnul consilier Marcu Corneliu – Bogdan – Pentru că ambele centre fac parte din 

consilii locale administrate de PSD, ar fi corectă o abordare să fie prinse toate centrele... 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Greșit! Să ne abținem de la comentarii politice, nu 

duceți în partea politică partea administrativă. Nu are nicio legătură. Vă dau cel mai bun exemplu 

să înțelegeți, condusă de un primar PSD, Niculești în speță, acum a făcut un credit și va cumpăra 

clădirea de la cel pe care a retrocedat-o și va face centru doar pe raza localității Niculești, adică 

Niculești va intra în aceeași...este problema lui, nu este problema noastră. Vedem ce se întâmpla 

și cu Niculești, el a făcut credit la o bancă comercială și va cumpăra clădirea respectivă care a 

fost retrocedată, 800 mii de euro și va fi un centru strict al Primăriei comunei Niculești, al 

consiliului local, da? 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Situația sumei, pe 10 ani... 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dar dumneavoastră știți ce se întâmplă în centrele 

astea? 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Această asociere se răsfrânge asupra oamenilor.. 

            Domnul consilier Marcu Corneliu – Bogdan – În raport nu era ideea de a prelua Consiliul 

Județean Dâmbovița aceste centre. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Așa cum am spus și colegului dumneavoastră, noi 

nu finanțăm nici cheltuieli de hrană, nici utilități, nici pe cei care sunt asistați în aceste centre, 

noi nu vorbim de oamenii respectivi, să fie clar. Este o asociere exact ca la un drum, dacă dorim 

să ne asociem bine, dacă nu, nu ne obligă nimeni. Nu avem nicio restricție din acest punct de 

vedere, este la latitudinea Consiliului Județean Dâmbovița. 

            Domnul consilier Drugă Mihail – Va fi agreat acest nou început? 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan –  Vom face o gândire în perioada următoare, până la 

sfârșitul anului, dar aici depinde și de consiliile locale  respective dacă vor să ne dea patrimoniul. 

Până la urmă este la latitudinea consiliului local. În funcție și de bugetul pe care îl avem, eu sper 

să avem buget pentru a finanța tot ceea ce ne-am propus în județ. Alte observații? Dacă nu sunt, 

supun aprobării proiectul de hortărâre? 

  Cine este pentru?             21  

  Cine este împotrivă?         8 

  Se abține cineva?              0 

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

26. Proiect de hotărâre privind încetarea asocierii Judeţului Dâmbovița prin Consiliul 

Județean Dâmbovița cu comuna Bucșani prin Consiliul Local Bucșani în vederea susținerii 

cheltuielilor de personal ale Centrului de asistență medico-socială Bucșani. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             21  

  Cine este împotrivă?         8 

  Se abține cineva?              0 

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

27. Proiect de hotărâre privind formularea cererii de trecere a unui bun imobil din categoria 

infrastructură rutieră de tip drum – DC 116A, aflat pe teritoriul comunei Ulmi, din domeniul 

public al comunei Ulmi, în domeniul public al județului Dâmbovița. 
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Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 

SUPLIMENTAR: 

 

28. Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului administratorilor provizorii în 

Consiliul de Administraţie la PARC INDUSTRIAL PRIBOIU S.A. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului „Tabără pentru elevii din 

raionul Ialoveni, Republica Moldova – 2024” și a Acordului-cadru de finanțare a acestuia. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?             29  

  Cine este împotrivă?         0 

  Se abține cineva?              0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 

 

           Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, ședința se declară închisă, drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal.  

 

 

 

       PREŞEDINTE,                        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,                                       

dr. ec. Corneliu ȘTEFAN                      jr. Dănuț Nicolae POPA STĂNESCU 
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